



炫 华 闪 耀 共 庆 中 秋

Enjoy a Mid-Autumn reunion with
exquisite mooncakes

这个中秋节，圣淘沙名胜世界献上精心制作的月饼口味，让您尽享团圆。

品尝由屡获殊荣的厨师及米其林星级餐厅所推出的奢华经典口味及同样诱人美味且含有健康元素的口味。

看似朴素的外表，月饼口味宛如水晶，不仅令人着迷，且有待您探索其中所隐藏的惊喜及益处。

Pamper your loved ones this reunion with finely crafted mooncakes by Resorts World Sentosa.

Specially created by our award-winning chefs and Michelin-starred restaurant, relish in these classics with a luxurious or nourishing twist.

Whichever you choose, you'll be captivated by the delicate textures and divine flavours waiting to be discovered.

风水廷经典冰皮月饼

Snow Skin Mooncakes by Feng Shui Inn

风水廷精品粤菜馆主厨李国光与圣淘沙名胜世界行政糕点总厨江定佳今年推出运用纯天然成分打造的精致月饼。采用独特新颖、有营养且低糖的材料混合而成，每一口都散发出丰富浓郁的味道。搭配茶室“茶渊”的极品水仙或龙井更为这中秋团圆锦上添花。

Specially crafted by Feng Shui Inn Head Chef Li Kwok Kwong and Resorts World Sentosa Executive Pastry Chef Kenny Kong, each mooncake features premium ingredients that shine through with every bite. For a complete sweet reunion, pair these exquisite mooncakes with Tea Chapter's Top Grade Narcissus or Dragon Well.



莓力红宝石 Ruby's Charm

甜食爱好者将会爱上山莓冰皮、哈密大红枣酱、优质核桃及龙眼干的精致组合。

Those with a sweet tooth will enjoy this delightful combination of raspberry snow skin, Hami giant red jujube paste, walnut and dried longan.

*不含人造香料或色素 *No artificial flavours or colours



火龙紫晶石 Dragon's Amethyst

健康低糖奶黄搭配火龙果与橙末制成的冰皮，加上以白莲蓉、有机蜂蜜及西洋参为馅，口味丰富，非常适合健康美食爱好者。

Enjoy a guilt-free indulgence with this low-sugar egg custard mooncake. Taste the vibrant flavours of red dragon fruit, white lotus seed, organic raw iron bark honey and American ginseng, wrapped in citrusy snow skin.

*不含人造香料或色素 *No artificial flavours or colours



紫色月光石 Purple Moonstone

采用传统月饼制作方法，以黑枸杞冰皮饱含着自制的焙茶莲蓉、台湾黑金刚花生酥、威化蛋卷，脆感十足，口感层次丰富，绝是庆团圆的佳选。

Like a medley in your mouth, revel in the crunchiness of this black goji wolfberry snow skin mooncake that is filled with Hojicha lotus paste, Taiwan black king kong peanut crunch, and love letter wafer.

*不含人造香料或色素。以纯天然成分制作并含100%有机原糖。以葡萄籽油烘焙。
*No artificial flavours or colours. All natural ingredients with 100% organic raw sugar. Baked with grapeseed oil.

月光水晶石 Golden Opal

一份精心炮制的作品，优质南瓜莲蓉馅中融合了日本卡博卡瓜果泥的柔滑口味与大溪地香草法式奶冻相辅相成，再搭配优质雪菊南瓜冰皮，成就令人满足的口感。

A lovingly crafted creation that delights with the smooth flavours of pumpkin lotus paste, kabocha squash custard and Tahitian vanilla crème brûlée in superior Xue Ju pumpkin snow skin.

*不含人造香料或色素。含100%有机原糖。以葡萄籽油烘焙。
*No artificial flavours or colours. 100% organic raw sugar. Baked with grapeseed oil.



一盒4枚附带2罐茶
Box of 4 with
2 tins of tea

名厨华丽月饼

Treasured Mooncakes by table65 and Ocean Restaurant

table65主厨Dayal与海之味水族餐厅主厨Bernard以非一般的顶级材料组合创新口味，为您的味蕾带来最佳体验同时让您尽享健康益处。再配上巴黎之花香槟酒，简直是极致享受。

Leave loved ones enchanted by this pair of precious mooncake creations by table65's Chef de Cuisine Dayal Kesha and Ocean Restaurant's Chef de Cuisine Bernard Lim.

Take your time to savour the flavours of the premium ingredients in each, or elevate them further with a toast of Perrier-Jouët champagne for a truly lavish experience.



深海夜明珠 Pearl of the Sea

口味都是甜中带咸的独特惊喜，也包含森茶和鱼子酱的健康益处，如富含抗氧化剂、维生素B12和增强免疫力的功效。白巧克力的甜味、鱼子酱和香槟冰皮的完美组合更是让人着迷。

This unique sweet and savoury surprise has white chocolate notes with champagne snow skin and is packed with vitamin B12 and the health benefits of sencha and caviar.

*不含人造香料或色素
*No artificial flavours or colours

深海蓝宝石 Ocean Sapphire

以日本青海苔味的绿豆、蜜饯柠檬及海盐荞麦饼干为馅再搭配热带雨林的巴西莓冰皮，绝对使你沉浸在这深受海洋启发的创意。

Discover a delectable combination inspired by the ocean. Be delighted by a blend of umami flavours featuring aonori dried sea lettuce, flavoured green pea paste, candied lemon, sea salt buckwheat biscuit and roasted pine nuts encased in rainforest acai berry snow skin.

*不含人造香料或色素
*No artificial flavours or colours



一盒4枚附带1瓶巴黎之花香槟酒 (750ml)
Box of 4 with 1 bottle of Perrier-Jouët champagne (750ml)



圣淘沙名胜世界传统广式月饼

Baked Mooncakes by Resorts World Sentosa

烘焙月饼爱好者可选择经典的低糖白莲蓉瓜子口味，或新奇的绿豆椰丝及夏果，都一定让您垂涎欲滴。

Baked mooncake lovers, choose from low sugar treats with traditional fillings or those with contemporary ingredients like coconut or macadamia.

低糖瓜子白莲蓉
Low Sugar White Lotus Seed Paste with Melon Seeds (Box of 4)

低糖单黄白莲蓉
Low Sugar White Lotus Seed Paste with Single Yolk (Box of 4)

低糖双黄白莲蓉
Low Sugar White Lotus Seed Paste with Double Yolk (Box of 4)

低糖夏果白莲蓉
Low Sugar White Lotus Seed Paste with Macadamia Nuts (Box of 4)

椰香绿豆
Mung bean with Coconut Flakes (Box of 4)

传统广式月饼与高级茶的最佳搭配
Pair your mooncakes with our selection of premium teas

茶渊 **Tea chapter**
桂花茶 Osmanthus Tea
凤凰单丛 Phoenix Shrubbery



风水廷经典冰皮月饼礼盒
Snow Skin Mooncakes Gift Set by Feng Shui Inn



莓力红宝石
Ruby's Charm

火龙紫晶石
Dragon's Amethyst

紫色月光石
Purple Moonstone

月光水晶石
Golden Opal

風水廷

FENG · SHUI · INN

名厨华丽冰皮月饼礼盒

Treasured Snow Skin Mooncakes Gift Set
by table65 and Ocean Restaurant

深海夜明珠
Pearl of the Sea

深海蓝宝石
Ocean Sapphire



table65
table

OCEAN
RESTAURANT

圣淘沙名胜世界传统广式月饼礼盒
Baked Mooncakes Gift Set by Resorts World Sentosa



低糖瓜子白莲蓉
Low Sugar White Lotus Seed Paste
with Melon Seeds (Box of 4)

低糖单黄白莲蓉
Low Sugar White Lotus Seed Paste
with Single Yolk (Box of 4)

低糖双黄白莲蓉
Low Sugar White Lotus Seed Paste
with Double Yolk (Box of 4)

低糖夏果白莲蓉
Low Sugar White Lotus Seed Paste
with Macadamia Nuts
(Box of 4)

椰香绿豆
Mung bean with Coconut Flakes
(Box of 4)